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Buddinge Skole 
Kildebakkegårds Allé 155, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 67 77 
Mail: buddinge@gladsaxe.dk 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Klaus Lerche Scharf Heinemann (formand) 
Anne Kirstine Bækgaard (næstformand) 
Jonna Bybeck Tosev 
Ulla Eichert Sehested 
Louise Einspor 
Jean Mette Svarter Hammerkvist 
Maria Vangsgaard Afbud 
Sina Helmi Afbud 
Emilie Månsson 

Forældrerep.suppleanter 
Marta Dis Srefánsdóttir Holck 
Sarah Wahlgreen Afbud 

Medarbejderrepræsentanter 
Daniel Madsen 
Matias Englmayer Münster  

Elevrepræsentanter 
Elena Dag Asci, 7.A 
Bertram Damgaard Liberti, 8.F 

Sekretærer for bestyrelsen 
Kirstine Bang Krogh (skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og souschef)  

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden  

2. Kort orientering fra ledelse Vi er kommet godt i gang med skoleåret.  
 
Skolen har nogle ledige stillinger, som vi ikke 
har kunne rekrutere ind i. Det er en opmærk-
somhed. Vi har løst det for en tidsbegrænset 
periode og vil lave stillingsopslag senere på 
året. 
Co-teacher stillingen er der samtale til i mor-
gen. 
 
Vi har fået en henvendelse vedr. sødmælk som 
skolemælk. Der findes ikke dokumentation for 
at det er en skolebestyrlesesbesltuning, det bli-
ver derfor en beslutning skolelederen tager. Be-
styrelsen nikker til dette. 
 
Det er et ønske, at der etableres mapper til sko-
lebestyrelsens dokumenter. 
 
Arbejdet med de lovpligtige principper.  

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 15.08.22 kl. 17.00-19.00 
 
Der serveres mad til mødet 
Mødeleder: Kirstine 
Referent: Stine 
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Skolebestyrelsen skal i løbet af dette skoleår 
udarbejde en række lovpligtige principper. Se 
bilag 
 
I sep. Arbejdes med flg. Principper i skolebesty-
relsen 
1: Undervisningens organisering 
3: Adgangen til at opfylde undervisningpligten 
ved at deltage i den kommunale musikskole 
6: Arbejdes fordeling blandt det undervisende 
personale. 
 

3. Kort orientering fra skolebestyrelses-
formanden 

Det har været en stille sommer……, der er ikke 
noget at orientere omkring. 
 
Claus har gjort sig tanker omkring principperne, 
hvordan kan vi sikre, at det arbejde bliver 
spændende og relevant. Bestyrelsen drøfter, 
hvordan det kan blive et spændende arbejde. 
Der er enighed omkring at arbejde med princip-
perne er vigtigt, men det er i lige så høj grad 
vigtigt, at vi taler med hinanden om værdier og 
visioner for skole. 
 
Der er et forslag omkring at kigge på skolebe-
styrelsens struktur. Kan det være en ide, at der 
laves nogle underudvalg fx ansættelsesudvalg, 
økonomiudvalg mm? Det skal på som et punkt i 
den kommende tid. 
 
Der er et forslag om, at vi drøfter kommunika-
tion mellem skole og hjem. Flere oplever, at det 
kan være vanskeligt at finde beskeder omkring 
datoer til fx forældremøder og arrangementer. 
Det kan imødekommes med nogle principper 
for hvor og hvordan der kommunikeres mellem 
skole og hjem. Det bør drøftes, i sammenhæng 
med principperne Samarbejde mellem skole og 
hjem. 
 
Hvordan kan vi som skole fastholde udskolin-
gen på Buddinge Skole og i mindre grad optag 
på privatskolerne. 
 
Trivsel. Kan vi gennemgå trivselsmålingen og 
tale om trivselsarbejdet på skolen. Det er et øn-
ske fra  
 

4. Kort orientering fra elevrådet De er ikke fremmødt 
 

5. Ny bestyrelse og afstemning v/Klaus Klaus har 3 børn i 9. årgang 
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Marta har en søn i 1. årgang 
Jonna har en datter i 5. og en søn i 3.årgang 
Louise børn på  1. 3. og 6. årgang 
Ulla har børn 9. årgang 
Jean har barn i grp.ord.  
Anne har børn i 8. og 4. årgang 
Daniel er (lærer) 
Mathias er (pædagog)  
Emilie har barn på 7.årgang 
 

6. Kvalitetsrapport v/Kirstine Kirstine gennemgår resultaterne af kvalitetsrap-
porten. Det er sidste gang, der udarbejdes kva-
litetsrapporter, fremadrettet skal der gennem-
føres skoleudviklingsssamtaler. 
 

7. Evt.  
Åbenhus arrangement torsdag i uge 41 – skal 
bestyrelsen være deltagende i arrangementet? 
(Punkt næste gang) 
 
Kan man undersøge hvad der genererer at for-
ældre søger en anden skole? 
 
Principperne for mobiltelefoner ønskes revur-
deret. 
 
Elevernes adgang til vand. De ældste elever kla-
ger over, at der ikke er tilstrækkelig adgang til 
vand. 
 
Mødet næste gang er udvidet med 1 time fra 
17.00-20.00 
 
 
 

 

Emner til fremtidige møder: 
Den 27/9 Besøg i gr.ord. 
 

Datoer til kommende møder: 
27/9 
27/10 
5/12 inkl julearrangement 
31/1 
15/3 
27/4 
7/6 inkl. sommerafslutning 
 
Der kan komme møder løbende ved behov, hø-
ringssvar o.lign. 

 
 
 


